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Marina Glogovac
President & CEO, CanadaHelps

Marina is the President & CEO of CanadaHelps, the largest destination for giving and
fundraising in North America and a fast-growing, social technology enterprise.

Marina is passionate about charities and their essential role in Canada, and about building the
capacity of the charitable sector through cutting-edge technology and high-quality education.
Under her leadership, CanadaHelps has rapidly accelerated its growth trajectory, almost tripling
the donations it facilitates for charities and dramatically expanding its offerings for both
charities and donors.

Prior to joining CanadaHelps, Marina had a 25-year career in leading e-commerce, technology,
and media companies, including Lavalife, Kobo, Dealfind, and St. Joseph’s Media.

Marina Glogovac
Présidente-directrice générale, CanaDon

Marina est la présidente-directrice générale de CanaDon, la plus importante destination nord-
ameéricaine pour les dons et les collectes de fonds, et une entreprise sociale technologique en rapide
croissance.

Marina se passionne pour les organismes de bienfaisance et leur role essentiel au Canada, et pour le
renforcement des capacités du secteur caritatif grace a une technologie de pointe et une formation de
grande qualité. Sous sa direction, CanaDon a rapidement accéléré sa trajectoire de croissance et
presque triplé les dons qu’il facilite pour les organismes de bienfaisance, tout en accroissant de fagon
spectaculaire ses offres tant pour ces organismes que pour les donateurs.

Avant de se joindre a CanaDon, Marina a dirigé pendant 25 ans des entreprises de commerce
électronique, de technologie et de médias, notamment Lavalife, Kobo, Dealfind et St. Joseph’s Media.



